
 

 

REFERAT 

Torsdag Den 1/6-2023 kl. 1900 i hallens mødelokale.  

Tilstedeværende: Claus Petersen formand, Jens Larsen Næstformand og Birthe Amundsen 

bestyrelsesmedlem. 

1) vælg af referent. Claus blev valgt 

2) godkendelse af referat fra sidst. Referat blev godkendt 

3) Landsby film (Claus). Bliver udskudt 

4) Petanque banen status. Skaderne er blevet udbedret.  

5) Gislinge mulitiforum Status. Thomas var ikke til stede men havde sendt dette skriv. 

Arkitekten er i gang med at lave nye tegninger, hvor vi forhåbentlig kan have en rå skitse klar i     

starten af juni måned. Vi ønsker at komme i dialog med Kommunen inden sommerferien. 

6) Klatrebane i hallen status. Birthe undersøger hvornår den blev lukket. 

7) Dialog møder Holbæk kommune. Vi afventer Thomas men kunne informere om at vi havde  

    Et oplæg på Skvulp festival i Holbæk på en varighed af 5 min ca. Hvor vi kunne fremlægge vores                                        

vision om at skabe et multiforum for byen med plads til alle. 

8) Ankers mark/byens marked. Afventer ankers mark og byens marked udskudt til næste møde 

9) ungdomsklub. Igen et skriv fra Thomas. 

    Vi har været i ungdomsklubben nogle timer for at male, og de unge for nogle virkelig gode 

lokaler til deres klub. De frivillige har allerede lavet et stort arbejde. 

10) evt. intet modtaget 

11) næste møde. 22/6 klokken 1900 

 


